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PROCES-VERBAL 

ÎNCHEIAT ÎN CADRUL ŞEDINŢEI ORDINARE PUBLICE A 

CONSILIULUI JUDEŢEAN GIURGIU DIN DATA DE 31 IANUARIE 2023 

 

 Consiliul Judeţean Giurgiu a fost convocat pentru data de 31 ianuarie 2023, ora 1300, în 

şedinţă ordinară de către preşedintele Consiliului Judeţean Giurgiu, dl.Dumitru Beianu, prin 

Dispoziţia nr.22 din 25 ianuarie 2023, conform prevederilor art.178 alin.(1) din Ordonanţa de 

Urgenţă a Guvernului nr.57/2019 – Codul administrativ, cu modificările și completările 

ulterioare. 

  

 Anunţul cu privire la proiectul ordinii de zi a fost afişat pe site-ul propriu.   

 Participarea la ședință prin mijloace electronice se va face cu respectarea prevederilor 

art.139 alin.(5) lit.c) coroborat cu art.180 alin.1 din Ordonanța de Urgență a Guvernului 

nr.57/2019 – Codul administrativ, cu modificările și completările ulterioare, după aprobarea 

solicitării de către președintele Consiliului Județean Giurgiu. 

 

 

  La lucrările şedinţei participă preşedintele Consiliului judeţean, precum și următorii 

consilieri județeni:  

 

  

Nr. 

crt 

Numele și prenumele Formațiunea  politică Prezență 

1.  Mihalcea Elisabeta PNL Prezent 

2.  Anculescu Silviu-Cristian PNL Prezent 

3.  Meclea Alina PNL Absent 

4.  Roșu Cosmina Andreea   PNL Prezent 

5.  Ionescu Cătălin-Ionuț PNL Prezent online 

6.  Tudorache Petre PNL Prezent online 

7.  Danciu Dana-Andreea PNL Prezent online 

8.  Gavrilă Dumitru PNL Prezent 

9.  Negoiță Iulian PNL Prezent online 

10.  Gica Andrei-Ștefan PNL Prezent online 

11.  Georgescu Mihai-Cătălin PNL Prezent online 

12.  Enache Nicolae PNL Prezent online 

13.  Deliu Radu-Silviu PNL Prezent 

14.  Lungu Silviu PNL Prezent 

15.  Tudor Mihai-Bogdan PNL Prezent online 

16.  Nan Tiberiu-Genu PNL Prezent online 

17.  Alecu Constantin PNL Prezent 

18.  Croitorescu Alexandru-Liviu PNL Prezent 

19.  Corozel Lucian PSD Prezent online 

20.  Preda Ionuț-Gabriel PSD Prezent 

21.  Vucă Emil-Gabriel PSD Prezent 

22.  Vacant   PSD  
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Din aparatul de specialitate au participat la lucrările şedinţei: 

- Dna. Aurelia Brebenel –  secretar general al judeţului; 

- Dna Madina Bălăceanu – șef serviciu C.J.G.; 

- Dna. Margareta-Mihaela Cristea – manager public 

- Dna. Daniela Pătru– șef serviciu 

- Dna. Nicoleta Turcu – consilier 

- Dl.Vlad Ciobanu  – șef serviciu C.J.G.; 

- Dl Gabriel Peiu  – consilier 

- Dna Dana Elena Stănilă – consilier C.J.G.; 

- Dl. George Dobre – consilier președinte C.J.G.; 

Ordinea de zi și suplimentarea, împreună cu materialele anexate, a fost transmisă 

consilierilor județeni pe adresele de e-mail, în vederea analizării și exprimării votului. 

 

 

 

 

 

XXXXXXXXXXX 

 

Se intonează Imnul Național. 

Dumitru Beianu – preşedinte C.J.G.: 

- Așadar, ședința ordinară a lunii ianuarie. Avem un proiect al ordinii de zi cu 10 puncte în 

pachetul inițial plus un punct de diverse obligatoriu căreia îi adăugăm prin efortul colegilor 

de la secretariat alte cinci puncte suplimentare. Dacă sunt intervenții, propuneri pe marginea 

proiectului ordinii de zi, vă rog? Dacă nu, îl supunem aprobării. 

- Cine este pentru? Mulțumesc. Împotrivă? Abțineri? Mulțumesc. 

1. Aprobarea procesului verbal al şedinţei extraordinare din data de 17 ianuarie 2023 a 

Consiliului Județean Giurgiu 

Prezintă: dna.Aurelia Brebenel - secretar general al judeţului 

 

 

2. Proiect de hotărâre nr.1 din 3 ianuarie 2023 privind aprobarea bugetului propriu de 

venituri şi cheltuieli al judeţului Giurgiu, a bugetului de venituri şi cheltuieli al instituţiilor 

publice finanţate integral sau parţial din venituri proprii și subvenții, a bugetului creditelor 

interne și a bugetului fondurilor externe nerambursabile pe anul 2023 și estimările pe anii 

2024-2026, referatul de aprobare nr.38 din 03 ianuarie 2023 al președintelui, raportul de 

specialitate nr.43 din 03 ianuarie 2023 al Direcției Achiziții publice și investiții, rapoartele de 

specialitate nr.44 din 03 ianuarie 2023 și nr.1175 din 19.01.2023 ale Serviciului Buget-

finanțe și contabilitate, avizul Comisiei buget, finanțe, economie, fonduri europene și mediu 

de afaceri și avizul Comisiei pentru investiții, patrimoniu, urbanism și infrastructură 

Prezintă: dl. Dumitru Beianu    - președinte C.J.G 

   dna. Lidia Pană    - director executiv 

23.  Lazăr Daniel-Cosmin PSD Absent 

24.  Răgălie Cristian-Mihai PSD Prezent 

25.  Simon Diana-Marga PSD Prezent 

26.  Bălan Cristina PSD Prezent online 

27.  Grigore Mihăiță-Napoleon PSD Prezent online 

28.  Simion Cosmin-Niculae PSD Prezent online 

29.  Cristescu Dan PSD Prezent online 

30.  Bardan Daniela PSD Prezent 
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   dl. Vlad Ciobanu    - șef serviciu 

   dna. Elisabeta Mihalcea    - preşedinte comisie 

   dl. Cătălin Ionuț Ionescu   - preşedinte comisie 

 

3. Proiect de hotărâre nr.17 din 13 ianuarie 2023 privind acordarea unui sprijin financiar, 

referatul de aprobare nr.812 din 13 ianuarie 2023 al președintelui, raportul de specialitate 

nr.818 din 13 ianuarie 2023 al Serviciului Buget-finanțe și contabilitate și avizul Comisiei 

buget, finanțe, economie, fonduri europene  

Prezintă: dl. Dumitru Beianu    - președinte C.J.G 

   dl. Vlad Ciobanu    - șef serviciu 

   dna. Elisabeta Mihalcea    - preşedinte comisie 

 

4. Proiect de hotărâre nr.18 din 16 ianuarie 2023 privind aprobarea devizului general 

actualizat, ca urmare a aplicării prevederilor O.U.G. nr. 64/2022, pentru obiectivul de 

investiții ,,Modernizare drumul județean DJ 503: Giurgiu-Ghizdaru-Gara Stănești-Gara 

Chiriacu-Toporu-Limită județ Teleorman”, referatul de aprobare nr.858 din 16 ianuarie 2023 

al președintelui, raportul de specialitate nr.873 din 16 ianuarie 2023 al Direcției Achiziții 

publice și investiții, avizul Comisiei buget, finanțe, economie, fonduri europene și mediu de 

afaceri și avizul Comisiei pentru investiții, patrimoniu, urbanism și infrastructură 

Prezintă: dl. Dumitru Beianu    - președinte C.J.G 

         dna. Lidia Pană    - director executiv 

       dna. Elisabeta Mihalcea    - preşedinte comisie 

       dl. Cătălin Ionuț Ionescu   - preşedinte comisie 

 

5. Proiect de hotărâre nr.19 din 16 ianuarie 2023 privind desemnarea consilierilor județeni 

în comisia de evaluare a performanţelor profesionale individuale ale secretarului general al 

județului Giurgiu, pentru anul 2022, referatul de aprobare nr.882 din 16 ianuarie 2023 al 

președintelui, raportul de specialitate nr.889 din 16 ianuarie 2023 al Compartimentului 

Resurse umane și coordonarea activității instituțiilor publice de cultură și avizul Comisiei 

juridice, ordine publică și situații de urgență 

Prezintă: dl. Dumitru Beianu    - președinte C.J.G 

   dna. Nicoleta Turcu    - consilier 

   dl. Silviu Cristian Anculescu  - preşedinte comisie 

 

6. Proiect de hotărâre nr.20 din 18 ianuarie 2023 privind aprobarea asocierii Județului 

Giurgiu, prin Consiliul Județean Giurgiu, cu Comuna Letca Nouă, prin Consiliul Local al 

Comunei Letca Nouă, în scopul modernizării și extinderii obiectivului de investiții ”Teren cu 

destinația decolare-aterizare utilitară Letca Nouă”, referatul de aprobare nr.1074 din 18 

ianuarie 2023 al președintelui, raportul de specialitate nr.1080 din 18 ianuarie 2023 al 

Serviciului Juridic-contencios și contracte, avizul Comisiei buget, finanțe, economie, fonduri 

europene și mediu de afaceri, avizul Comisiei pentru investiții, patrimoniu, urbanism și 

infrastructură și avizul Comisiei juridice, ordine publică și situații de urgență 

Prezintă: dl. Dumitru Beianu    - președinte C.J.G 

   dna. Daniela Pătru    - șef serviciu 

   dna. Elisabeta Mihalcea   - preşedinte comisie 

   dl. Cătălin Ionuț Ionescu   - preşedinte comisie 

   dl. Silviu Cristian Anculescu  - preşedinte comisie 

 

7. Proiect de hotărâre nr.21 din 18 ianuarie 2023 privind aprobarea asocierii Judeţului 

Giurgiu, prin Consiliul Judeţean Giurgiu, cu Comuna Bolintin Deal, prin Consiliul Local al 

Comunei Bolintin Deal, în scopul realizării unor lucrări la drumul judeţean DJ 401 A, care 

traversează teritoriul administrativ al comunei, referatul de aprobare nr.1154 din 18 ianuarie 

2023 al președintelui, raportul de specialitate nr.1160 din 18 ianuarie 2023 al Direcției 

Achiziții publice și investiții, avizul Comisiei buget, finanțe, economie, fonduri europene și 
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mediu de afaceri, avizul Comisiei pentru investiții, patrimoniu, urbanism și infrastructură și 

avizul Comisiei juridice, ordine publică și situații de urgență 

Prezintă: dl. Dumitru Beianu    - președinte C.J.G 

   dna. Lidia Pană    - director executiv 

   dna. Elisabeta Mihalcea   - preşedinte comisie 

   dl. Cătălin Ionuț Ionescu   - preşedinte comisie 

   dl. Silviu Cristian Anculescu  - preşedinte comisie 

 

8. Proiect de hotărâre nr.22 din 19 ianuarie 2023 privind aprobarea asocierii Judeţului 

Giurgiu, prin Consiliul Judeţean Giurgiu, cu Comuna Putineiu, prin Consiliul Local al 

Comunei Putineiu, în scopul realizării unor lucrări la drumul judeţean DJ 504 A, care 

traversează teritoriul administrativ al comunei, referatul de aprobare nr.1179 din 19 ianuarie 

2023 al președintelui, raportul de specialitate nr.1185 din 19 ianuarie 2023 al Direcției 

Achiziții publice și investiții, avizul Comisiei buget, finanțe, economie, fonduri europene și 

mediu de afaceri, avizul Comisiei pentru investiții, patrimoniu, urbanism și infrastructură și 

avizul Comisiei juridice, ordine publică și situații de urgență 

Prezintă: dl. Dumitru Beianu    - președinte C.J.G 

   dna. Lidia Pană    - director executiv 

   dna. Elisabeta Mihalcea   - preşedinte comisie 

   dl. Cătălin Ionuț Ionescu   - preşedinte comisie 

   dl. Silviu Cristian Anculescu  - preşedinte comisie 

 

9. Proiect de hotărâre nr.23 din 19 ianuarie 2023 privind acordarea unor sprijine financiare, 

referatul de aprobare nr.1192 din 19 ianuarie 2023 al președintelui, raportul de specialitate 

nr.1198 din 19 ianuarie 2023 al Serviciului Buget-finanțe și contabilitate, avizul Comisiei 

buget, finanțe, economie, fonduri europene și avizul Comisiei pentru sănătate și protecție 

socială 

Prezintă: dl. Dumitru Beianu    - președinte C.J.G 

   dl. Vlad Ciobanu    - șef serviciu 

   dna. Elisabeta Mihalcea    - preşedinte comisie 

   dl. Radu-Silviu Deliu   - preşedinte comisie 

 

10. Proiect de hotărâre nr.24 din 19 ianuarie 2023 privind încheierea unui Acord de Asociere 

între Asociația Județeană de Atletism Giurgiu, Județul Giurgiu prin Consiliul Județean 

Giurgiu și Inspectoratul Școlar al Județului Giurgiu, în vederea promovării sportului, 

respectiv activitatea atletică, referatul de aprobare nr.1238 din 19 ianuarie 2023 al 

președintelui, raportul de specialitate nr.1244 din 19 ianuarie 2023 al Compartimentului 

Control intern și managementul calității, avizul Comisiei buget, finanțe, economie, fonduri 

europene și mediu de afaceri, avizul Comisiei pentru educație, cultură, tineret și sport și 

avizul Comisiei juridice, ordine publică și situații de urgență 

Prezintă: dl. Dumitru Beianu    - președinte C.J.G 

   dna. Margareta-Mihaela Cristea  - manager public 

   dna. Elisabeta Mihalcea   - preşedinte comisie 

   dl. Iulian Negoiță    - preşedinte comisie 

   dl. Silviu Cristian Anculescu  - preşedinte comisie 

 

 

DIVERSE 

 Raport privind sumele primite conform Legii bugetului de stat nr.317/2021 

  Prezintă: dna Oana Maria Dragne – manager Teatrul „Tudor Vianu” Giurgiu 
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SUPLIMENTARE ORDINE DE ZI: 

1. Proiect de hotărâre nr.25 din 19 ianuarie 2023 privind încheierea unui Protocol de 

colaborare între Direcția Generală Anticorupție și Județul Giurgiu, prin Consiliul 

Județean Giurgiu și alocarea sumelor necesare finanțării unor cheltuieli aferente 

programului de promovare a activităților de prevenire şi combatere a corupției, 

implementat în cadrul Sistemului de Management Anticorupție la nivelul Consiliului 

Județean Giurgiu, referatul de aprobare nr.1278 din 19 ianuarie 2023 al președintelui, 

raportul de specialitate nr.1280 din 19 ianuarie 2023 al Compartimentului Control intern 

și managementul calității, avizul Comisiei buget, finanțe, economie, fonduri europene și 

mediu de afaceri, avizul Comisiei pentru educație, cultură, tineret și sport și avizul 

Comisiei juridice, ordine publică și situații de urgență 

Prezintă: dl. Dumitru Beianu    - președinte C.J.G 

   dna. Margareta-Mihaela Cristea  - manager public 

   dna. Elisabeta Mihalcea    - preşedinte comisie 

   dl. Iulian Negoiță    - preşedinte comisie 

      dl. Silviu Cristian Anculescu  - preşedinte comisie 

 

 

2. Proiect de hotărâre nr.26 din 20 ianuarie 2023 privind aprobarea exploatării şi 

repartizării masei lemnoase obținute din tăierea arborilor limitrofi drumului județean DJ 

503 - Zona Toporu - Limită județ Teleorman, în vederea executării lucrărilor la obiectivul 

de investiții ,,Modernizare drum județean DJ 503 – Giurgiu – Ghizdaru – Gara Stănești – 

Gara Chiriacu – Toporu – Limită județ Teleorman“, referatul de aprobare nr.1362 din 20 

ianuarie 2023 al președintelui, raportul de specialitate nr.1364 din 20 ianuarie 2023 al 

Direcției Patrimoniu, coordonare servicii publice de interes județean și administrativ și 

avizul Comisiei de mediu, ape, păduri și agricultură 

Prezintă: dl. Dumitru Beianu    - președinte C.J.G 

   dna. Daniela Burcea    - director executiv 

   dl. Dumitru Gavrilă    - președinte comisie 

 

 

3. Proiect de hotărâre nr.27 din 20 ianuarie 2023 privind încheierea unui contract de 

comodat între Județul Giurgiu, prin Consiliul Județean Giurgiu și Inspectoratul pentru 

Situații de Urgență „Vlașca” al județului Giurgiu, referatul de aprobare nr.1374 din 20 

ianuarie 2023 al președintelui, raportul de specialitate nr.1376 din 20 ianuarie 2023 al 

Direcției Patrimoniu, coordonare servicii publice de interes județean și administrativ și 

avizul Comisiei juridice, ordine publică și situații de urgență 

Prezintă: dl. Dumitru Beianu    - președinte C.J.G 

   dna. Daniela Burcea    - director executiv 

   dl. Silviu Cristian Anculescu  - preşedinte comisie 

 

 

4. Proiect de hotărâre nr.28 din 26 ianuarie 2023 privind încheierea unui contract de 

parteneriat în scopul înființării unui consorțiu pentru învățământ dual, referatul de 

aprobare nr.1570 din 26 ianuarie 2023 al președintelui, raportul de specialitate nr.1576 

din 26 ianuarie 2023 al Serviciului Juridic-contencios și contracte, avizul Comisiei pentru 

educație, cultură, tineret și avizul Comisiei juridice, ordine publică și situații de urgență 

Prezintă: dl. Dumitru Beianu    - președinte C.J.G 

   dna. Daniela Pătru    - șef serviciu 

   dl. Iulian Negoiță    - preşedinte comisie 

   dl. Silviu Cristian Anculescu  - preşedinte comisie 
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5. Proiect de hotărâre nr.29 din 27 ianuarie 2023 privind aprobarea devizului general 

final actualizat pentru obiectivul de investiții „Reabilitarea DJ 412 A: Adunaţii Copăceni 

– Dărăşti Vlaşca – Novaci – Popeşti – Mihăileşti”, referatul de aprobare nr.1612 din 21 

ianuarie 2023 al președintelui, raportul de specialitate nr.1618 din 27 ianuarie 2023 al 

Direcției Achiziții publice și investiții, avizul Comisiei buget, finanțe, economie, fonduri 

europene și mediu de afaceri și avizul Comisiei pentru investiții, patrimoniu, urbanism și 

infrastructură 

Prezintă: dl. Dumitru Beianu    - președinte C.J.G 

         dna. Lidia Pană    - director executiv 

       dna. Elisabeta Mihalcea    - preşedinte comisie 

       dl. Cătălin Ionuț Ionescu   - preşedinte comisie 

Ordinea de zi și suplimentarea au fost aprobate cu unanimitate de voturi. 

 

 

Dumitru Beianu – preşedinte C.J.G.: 

- Vă rog, dna secretar legat de procesul verbal 

 Aurelia Brebenel – secretar general al judeţului: 

- Și de cvorum. Din totalul de 30 de membri ai Consiliului Județean Giurgiu sunt prezenți 28. 

Supun aprobării dvs.procesul verbal al ședinței extraordinare din 17 ianuarie  2023. Cine este 

pentru? Împotrivă? Abțineri? Vă mulțumesc. 

Documentul a fost aprobat cu unanimitate de voturi. 

 

Dumitru Beianu – preşedinte C.J.G.: 

- Mulțumesc. Intrăm așadar, în ordinea de zi. Primul Proiect de hotărâre: aprobarea bugetului 

propriu de venituri şi cheltuieli al judeţului Giurgiu, a bugetului de venituri şi cheltuieli al 

instituţiilor publice finanţate integral sau parţial din venituri proprii și subvenții, a bugetului 

creditelor interne și a bugetului fondurilor externe nerambursabile pe anul 2023 și estimările 

pe anii 2024-2026. Avem o serie de amendamente aici: 

- Art.6 – modificarea anexei nr.5,  care face parte integrantă din prezenta hotărâre 

-  Art.7 (2)  - modificarea anexei nr.6.1 şi, pe cale de consecinţă, a anexelor nr. 6.2.16, 6.2.17,  

6.2.19 – 6.2.25,  care fac parte integrantă din prezenta hotărâre. 

 

 

Text original 

Direcția Județeană de Transport, 

Administrarea Drumurilor Județene și 

Control Trafic  

Nr. crt.2 Întreţinere periodică drumuri 

publice 

Valoare totală – 8.059 

Text modificat 

Direcția Județeană de Transport, 

Administrarea Drumurilor Județene și 

Control Trafic 
Nr. crt.2 Întreţinere periodică drumuri 

publice 

Valoare totală – 7.059 

CAP.65.02.   ÎNVĂŢĂMÂNT  

Consiliul Judeţean Giurgiu 

71.01– Active fixe 
Poziția 4 Proiectare: „Campus Politehnic 

Giurgiu” – studii de teren,SF, documentaţii 

avize/acorduri, verificare tehnică proiect,  

avize/acorduri 

 

Valoare totala – 320 mii lei 

CAP.65.02.   ÎNVĂŢĂMÂNT  

Consiliul Judeţean Giurgiu 

71.01– Active fixe 
Poziția 6 Proiectare: „Campus Politehnic 

Regional pentru Învăţământ Dual în 

Giurgiu – studii de teren,SF, documentaţii 

avize/acorduri, verificare tehnică proiect,  

avize/acorduri 

Valoare totala – 320 mii lei 
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CAP.84.02.   TRANSPORTURI  

Consiliul Judeţean Giurgiu 

71.01– Active fixe 
Poziția 29 Modernizare DJ 507 Giurgiu – 

Oinacu – Braniștea – Gostinu, km 3+424 –

19+050,  15,626 km  – proiectare (PAC, PT, 

DE, avize/ acorduri, asistență tehnică) și 

execuție  

Valoare totala – 2.084 mii lei 

 

 

Poziția 30 Modernizare drumul județean   

DJ 503A , Halta CFR Oncești – Radu Vodă 

– Izvoarele – Chiriacu – Răsuceni – limită 

Județ Teleorman – proiectare (PAC, PT, 

DE, avize/acorduri, asistență tehnică) și 

execuție 

Valoare totala – 713 mii lei 

 

Poziția 32  Reabilitare  DJ 401A Palanca – 

Stoeneşti, km 50+000 – 55+050, 5,050 km – 

proiectare lucrări rest de executat (PAC, PT, 

DE, POE, avize/acorduri), dirigenție de 

șantier și execuție                                                      

Valoare totala – 3.264 mii lei 

 

Poziția 33 Modernizare DJ 404 Limită judeţ 

Dâmboviţa – Drăgăneasca – Floreşti, km 

6+600 – 13+327, 6,727 km –  proiectare 

lucrări rest de executat (PAC, PT, DE, avize/ 

acorduri), dirigenție de șantier și execuție   

Valoare totala – 3.157 mii lei 

 

 

Poziția 34 Modernizare DJ 601D Letca 

Veche – Limită județ Teleorman, km 7+127 

– 9+187,  2,060 km –  proiectare lucrări rest 

de executat (PAC, PT, DE, avize/acorduri), 

dirigenție de șantier și execuție 

Valoare totala – 800 mii lei 

 

Poziția 35 Reabilitare  DJ 601 Bolintin Deal 

– Bolintin Vale – Malu Spart, km 9+500 – 

12+500, km 13+000 – 21+000, 11,000 km –  

proiectare lucrări rest de executat (PAC, PT, 

DE, avize/acorduri), dirigenție de șantier și 

execuție  

Valoare totala – 85 mii lei 

 

Poziția 36 Modernizare DJ 412 D Bucșani 

(DN 61) –  Malu Spart (DJ 601), km 0+000-

7+820,  7,820 km –  proiectare lucrări rest 

de executat (PAC, PT, DE, avize/acorduri), 

dirigenție de șantier și execuție 

CAP.84.02.   TRANSPORTURI 

Consiliul Judeţean Giurgiu 

71.01– Active fixe 
Poziția 29 Modernizare DJ 507 Giurgiu – 

Oinacu – Braniștea – Gostinu, km 3+424 –

19+050,  15,626 km  – proiectare (PAC, 

PT, DE, avize/ acorduri, asistență tehnică) 

și execuție  

Valoare totala – 1.870 mii lei 

 

 

Poziția 30 Modernizare drumul județean   

DJ 503A , Halta CFR Oncești – Radu Vodă 

– Izvoarele – Chiriacu – Răsuceni – limită 

Județ Teleorman – proiectare (PAC, PT, 

DE, avize/acorduri, asistență tehnică) și 

execuție 

Valoare totala – 433 mii lei 

 

Poziția 32  Reabilitare  DJ 401A Palanca – 

Stoeneşti, km 50+000 – 55+050, 5,050 km 

– proiectare lucrări rest de executat (PAC, 

PT, DE, POE, avize/acorduri), dirigenție de 

șantier și execuție                                                      

Valoare totala – 272 mii lei 

 

Poziția 33 Modernizare DJ 404 Limită 

judeţ Dâmboviţa – Drăgăneasca – Floreşti, 

km 6+600 – 13+327, 6,727 km –  

proiectare lucrări rest de executat (PAC, 

PT, DE, avize/ acorduri), dirigenție de 

șantier și execuție    

Valoare totala – 1.482 mii lei 

 

Poziția 34 Modernizare DJ 601D Letca 

Veche – Limită județ Teleorman, km 7+127 

– 9+187,  2,060 km –  proiectare lucrări rest 

de executat (PAC, PT, DE, avize/acorduri), 

dirigenție de șantier și execuție 

Valoare totala – 859 mii lei 

 

Poziția 35 Reabilitare  DJ 601 Bolintin 

Deal – Bolintin Vale – Malu Spart, km 

9+500 – 12+500, km 13+000 – 21+000, 

11,000 km –  proiectare lucrări rest de 

executat (PAC, PT, DE, avize/acorduri), 

dirigenție de șantier și execuție  

Valoare totala – 619 mii lei 

 

Poziția 36 Modernizare DJ 412 D Bucșani 

(DN 61) –  Malu Spart (DJ 601), km 

0+000-7+820,  7,820 km –  proiectare 

lucrări rest de executat (PAC, PT, DE, 

avize/acorduri), dirigenție de șantier și 
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Valoare totala – 8.039 mii lei 

 

 

Poziția 37 Modernizare DC 121 Slobozia 

(DN 5C) – DJ 504 km 0 + 000 – 5+000,  

5,000 km –  proiectare lucrări rest de 

executat (PAC, PT, DE, avize/acorduri), 

dirigenție de șantier și execuție 

Valoare totala – 1.818 mii lei 

 

Poziția 38 Reabilitare şi modernizare DJ 

611  Roata – Sadina – Cartojani – Limită 

judeţ Teleorman, km 0+000 – 3+380, km 

5+000 – 6+800, 5,180 km –  proiectare 

lucrări rest de executat (PAC, PT, DE, 

avize/acorduri), dirigenție de șantier și 

execuție 

Valoare totala – 2.753 mii lei 

execuție 

Valoare totala – 11.484 mii lei 

 

Poziția 37 Modernizare DC 121 Slobozia 

(DN 5C) – DJ 504 km 0 + 000 – 5+000,  

5,000 km –  proiectare lucrări rest de 

executat (PAC, PT, DE, avize/acorduri), 

dirigenție de șantier și execuție 

Valoare totala – 2.071 mii lei 

 

Poziția 38 Reabilitare şi modernizare DJ 

611  Roata – Sadina – Cartojani – Limită 

judeţ Teleorman, km 0+000 – 3+380, km 

5+000 – 6+800, 5,180 km –  proiectare 

lucrări rest de executat (PAC, PT, DE, 

avize/acorduri), dirigenție de șantier și 

execuție 

Valoare totala – 3.623 mii lei 

 

 

- Încep prin a spune că acest buget este unul cu caracter provizoriu. Săptămâna viitoare sau cel 

mult în două săptămâni vom avea de aprobat utilizarea excedentului pe anul trecut și atunci 

vom avea și forma finală a acestui buget pentru că partea de investiții, secțiunea de 

dezvoltare cea mai importantă din toate punctele de vedere, abia atunci va fi structurată cel 

puțin pentru prima jumătate a anului 2023. Legat de amendamentele prezentate aici le aveți 

pe toate și, cum mă tot învață dna secretar, o să le supun aprobării. Aș vrea să-mi dați voie să 

modific unul dintre ele. Este vorba de cel legat de proiectare Campus Politehnic Giurgiu, 

studii de teren, SF, documentații avize/acorduri și verificare tehnică a proiectului. Este parte 

componentă a unui proiect Campusul Politehnic Giurgiu cel mai complex din punctul meu de 

vedere de la începutul funcționării consiliului județean. O să detaliem un pic la proiectul care 

ulterior propune aprobarea consorțiului, dar la acest moment mă rezum a vă spune dvs. că am 

avut foarte multe necunoscute în prima parte a colaborării cu toate instituțiile care sunt 

componente ale consorțiului, în modul de interpretare al ghidului am avut păreri nu neapărat 

convergente, în relația cu Ministerul Educației cel care încearcă să coordoneze prin PNRR 

această componentă importantă destinată finanțării educației am avut iarăși o corespondență 

asiduă și un schimb de informații. Am mers pe mai multe variante. Acum, la acest moment, 

avem foarte clar care este procedura de urmat până pe 20 februarie, data limită până la care 

trebuie să depunem proiectul și, ca atare, nu mai este important să avem acest punct în lista 

de investiții. Urmează să-l reintroducem la următoarea ședință când reaprobăm lista de 

investiții în forma pe care deja o vom avem consacrată și cu absolut toate detaliile care sper 

eu că vor face acest proiect unul de succes. Restul amendamentelor este nevoie să le parcurg? 

Le aveți la mapă. Este vorba în partea a doua de niște socoteli finale, de niște corecții care se 

fac la proiectele derulate anul trecut sau care sunt în derulare și în anul 2023. Dacă din partea 

dvs. sunt solicitări pentru detaliere?    

Emil Gabriel Vucă – consilier județean C.J.G.: 

- Dacă îmi permiteți dle președinte?  

Dumitru Beianu – preşedinte C.J.G.: 

- Vă rog. 

Emil Gabriel Vucă – consilier județean C.J.G.: 

- Înțeleg că retrageți din proiectul de buget acest punct legat de Campusul Politehnic? 

Dumitru Beianu – preşedinte C.J.G.: 

- Da, îl regtrag. 
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Emil Gabriel Vucă – consilier județean C.J.G.: 

- Bun. Pentru că aș fi avut nevoie de niște lămuriri, dar dacă îl retrageți, acestea nu se mai 

impun. 

Dumitru Beianu – preşedinte C.J.G.: 

- Cum considerați. Oricum o să revenim cu el la următoarea ședință. 

Emil Gabriel Vucă – consilier județean C.J.G.: 

- Când va fi momentul, nu acum. Aș mai avea rugămintea să primesc de la dvs. sau de la 

cineva din aparatul de specialitate, lămuriri cu privire la punctul din CAP.67.02.CULTURĂ, 

RECREERE ȘI RELIGIE Active Fixe poziția 3: ”Valorificarea turistică durabilă a 

Ansamblului comemorativ al eroilor din primul război mondial”. Aș vrea, dacă se poate, să 

mi se precizeze sursa de finanțare, dacă este identificată, dacă există. 

Dumitru Beianu – preşedinte C.J.G.: 

- Finanțarea realizării investiției? 

Emil Gabriel Vucă – consilier județean C.J.G.: 

- Absolut. Regimul juridic al terenurilor sau terenului unde se dorește realizarea acestui 

obiectiv și cine este proprietarul terenului unde se vrea să se realizeze acest obiectiv. 

Dumitru Beianu – preşedinte C.J.G.: 

- Probabil este vorba de una dintre pozițiile unui ansamblu monument istoric care se află în 

comuna Călugăreni, nu ? Hai să vedem! A, da! Este vorba despre monumentul care se află în 

spatele esplanadei unde depunem coroane la datele stabilite conform legii și este vorba de un 

teren pus la dispoziție de municipiul Giurgiu prin hotărârea consiliului municipal.  

Emil Gabriel Vucă – consilier județean C.J.G.: 

- Este și acceptat de noi? 

Dumitru Beianu – preşedinte C.J.G.: 

- O să verificăm. Dacă aveți dvs. alte informații ? 

Emil Gabriel Vucă – consilier județean C.J.G.: 

- Dacă aveam informații, nu vi le mai solicitam dvs., dle președinte!  

Dumitru Beianu – preşedinte C.J.G.: 

- Nu despre Comana. Din Giurgiu! 

Aurelia Brebenel – secretar general al judeţului: 

- E proprietatea noastră. 

Dumitru Beianu – preşedinte C.J.G.: 

- La începutul mandatului a fost transferată. 

Aurelia Brebenel – secretar general al judeţului: 

- S-a făcut solicitare și monumentul din curtea bisericii eroilor este al nostru. 

Dumitru Beianu – preşedinte C.J.G.: 

- Și va fi finanțat de consiliul județean din bugetul propriu. Asta pot să vă spun eu. 

Emil Gabriel Vucă – consilier județean C.J.G.: 

- Vă mulțumesc pentru clarificare. Aș mai dori clarificări cu privire la capitolul CAP.84.02. 

TRANSPORTURI Active fixe poziția 22. Este vorba de proiectul ”Trenul Verde Giurgiu - 

Comana”. 

Dumitru Beianu – preşedinte C.J.G.: 

- Ați mai întrebat și anul trecut despre proiectul asta. 

Emil Gabriel Vucă – consilier județean C.J.G.: 

- N-am întrebat eu, dle președinte. 

Dumitru Beianu – preşedinte C.J.G.: 

- Întrebați în fiecare an câte unul dintre dvs.? V-am explicat. A făcut și obiectul acțiunii 

prefectului prin care a fost atacat bugetul. V-am spus și atunci, repet și acum. Este un proiect 

pe care îl consider extrem de util. Avem un tren verde, un automotor alimentat și propulsat 

cu energie verde pe ruta Comana Giurgiu și eventual dacă am putea să continuăm ruta până 

în port. Numai că, am spus și anul trecut, în contradicție cu ceea ce susțin o parte dintre 

colegii dvs., nu demarăm studiu de fezabilitate dacă nu avem un consultant care să ne 

garanteze că vom obține finanțarea sau măcar să ne asigure că avem șanse foarte mari și o 

sursă de finanțare. În acest punct, la această poziție, n-avem îndeplinită nici prima condiție, 



10 

 

nici a doua. Doar am considerat că nu plătim niciun fel de impozit că există poziția asta în 

lista de investiții, nu ne creează niciun fel de probleme. Dacă nici anul ăsta, dat fiind că se 

epuizează totuși sursele de finanțare, nu vom identifica unul asemenea, eu vă promit dvs. și 

celor interesați, că anul viitor nu veți mai regăsi acest punct în lista de investiții. Dar încă 

sunt optimist că poate găsesc îndeplinite aceste condiții și vom putea să punem la dispoziția 

giurgiuvenilor un asemenea proiect.   

Emil Gabriel Vucă – consilier județean C.J.G.: 

- Vă mulțumesc. Și am și un amendament, dle președinte. 

Dumitru Beianu – preşedinte C.J.G.: 

- Vă rog. 

Emil Gabriel Vucă – consilier județean C.J.G.: 

- Este vorba despre faptul că la 23 decembrie 2022 a avut loc o întâlnire la sediul consiliului 

județean în care au fost consultați primarii, ocazie cu care mai mulți primari au solicitat 

fonduri pentru modernizarea și întreținerea drumurilor comunale. 

Dumitru Beianu – preşedinte C.J.G.: 

- Da. 

Emil Gabriel Vucă – consilier județean C.J.G.: 

- Cu toate acestea, în loc de inițierea unui proiect de hotărâre care să conducă la rezolvarea 

acestei probleme de a se repartiza sume în funcție de criteriile prevăzute de lege, le 

cunoaștem cu toții: lungime, drumuri, starea tehnică a acestora, am observat din proiectul de 

buget că s-a alocat, cel puțin din punctul meu de vedere, un pic nelegal, toată suma Direcției 

Județene de Transport Administrare Drumuri Județene și Control Trafic Giurgiu prin anexa 

numerotată 1.4 la proiectul de hotărâre. 

Dumitru Beianu – preşedinte C.J.G.: 

- E foarte corect. 

Emil Gabriel Vucă – consilier județean C.J.G.: 

- Păi, în acest mod drumurile comunale nu mai pot fi dezvoltate pentru că 

Dumitru Beianu – preşedinte C.J.G.: 

- Cine spune ? 

Emil Gabriel Vucă – consilier județean C.J.G.: 

- Ele sunt proprietatea comunelor, nu sunt proprietatea consiliului județean ca să le puteți 

moderniza prin această direcție. 

Dumitru Beianu – preşedinte C.J.G.: 

- Dle avocat! 

Emil Gabriel Vucă – consilier județean C.J.G.: 

- Motiv pentru care, dle președinte  

Dumitru Beianu – preşedinte C.J.G.: 

- Închideți! 

Emil Gabriel Vucă – consilier județean C.J.G.: 

- Inițiez acest amendament prin care vă solicit să modificați anexa 1, punctul 4, potrivit cu 

tabelul pe care l-am anexat, îl semnez în consecință și i-l înaintez dnei secretar general. 

 

În conformitate cu Legea nr.368/2022 - Legea bugetului de stat pe anul 2023, județului 

Giurgiu i s-a repartizat suma de 10.159 mii lei pentru finanțarea cheltuielilor privind drumurile 

județene și comunale. Repartizarea acestei sume pe unități administrativ teritoriale se face de 

către consiliul județean, prin hotărâre, după consultarea primarilor, în funcție de lungimea și 

starea tehnică a drumurilor. 

 În acest context, în data de 23.12.2022 a avut loc la sediul Consiliului Județean Giurgiu 

consultarea primarilor, ocazie cu care mai mulți primari au solicitat fonduri pentru modernizarea 

și întreținerea drumurilor comunale. 

 În mod paradoxal, președintele Consiliului Județean Giurgiu, în loc să inițieze un proiect 

de hotărâre de consiliu pentru repartizarea acestei sume în funcție de criteriile prevăzute de lege 

(în speță, lungimea și starea tehnică a drumurilor), a preferat să aloce în mod nelegal, în totalitate 

(10.159 mii lei) această sumă, Direcției Județene de Transport, Administrarea Drumurilor 
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Județene și Control Trafic Giurgiu, printr-o anexă numerotată 1.4 la proiectul de hotărâre privind 

bugetul propriu al județului Giurgiu pe anul 2023. 

 Având în vedere solicitările primarilor transmise Consiliului Județean, formulam 

următorul amendament: 

 

„Anexa 1.4 privind repartizarea sumelor defalcate din taxa pe valoare adăugată pentru 

finanțarea cheltuielilor privind drumurile județene și comunale pentru anul 2023, se modifică 

și se completează după cum urmează” 

           mii lei 

Nr. 

crt. 
Explicații 

Sume 

solicitate 

2023 

Sume 

Propuse 

2023 

 Total, 

din care 
18.350 10.159 

1 Buturugeni 4.000 2.100 

2 Ogrezeni 3.900 2.045 

3 Vărăști 2.000 1.050 

4 Valea Dragului 800 600 

5 Stănești 2.200 1.155 

6 Ulmi 3.750 1.974 

7 Toporu 300 300 

8 Izvoarele 1.400 935 

 

Dumitru Beianu – preşedinte C.J.G.: 

- Dl.avocat, ca să încep cu o formă de concluzie și să vă dau un sfat prietenesc, nu insistați pe 

abordarea asta, că vă puneți în cap cel puțin jumătate dintre primarii PSD care au cerut la 

întâlnirea respectivă sau prin discuții ulterioare, lucrări de pietruire pe drumuri comunale sau 

de interes local. Faptul că eu, fără nicio contradicție în ce am discutat la întâlnirea respectivă, 

am redirecționat această sumă Direcției Județene de Transport, este pentru a putea realiza 

toate lucrările pe care le vom inventaria și le vom așeza în cadrul legal în perioada următoare 

cu costuri cât mai mici. Asta e o noutate pentru consiliul județean. Până acum, puține lucrări 

sau nici unele nu se executau în regie proprie, majoritatea se scoteau la licitație și se dădeau 

unor firme mai mari sau mai mici, din județ sau din altă parte. Pentru că acestor 10 milioane 

de care vorbiți dvs. le mai adăugăm noi cel puțin 15 milioane din excedentul despre care 

vorbeam și pe care o să-l aprobăm peste două săptămâni, este exact intenția de a constitui un 

fond din care încercăm să ajutăm cât mai multe primării, sunt 54 la ora aceasta. Ce au trimis 

colegii dvs. nu corespunse înțelegerii pentru că la întâlnirea la care faceți referire, le-am spus 

și lor că îi ajut și ne asociem și găsim soluții pentru o singură lucrare, un singur traseu de 

fiecare comună. Dacă cineva își închipuie că are argumente să mă convingă să fac mai mult 

într-o comună și deloc în alta, îl asigur că nu, dar închei paranteza. La întâlnirea respectivă 

le-am promis că stabilim modalitatea prin care ne asociem sau preluăm în administrare noi, 

drumul respectiv și îl supunem lucrărilor de reparații sau de modernizare, de la caz la caz. 

Totuși, având un număr mult mai mare de lucrări decât am avut în anii trecuți pentru acești 

25 de milioane de lei disponibili, dați-mi voie să am la dispoziție o perioadă de timp, undeva 

până la jumătatea acestui an, ca să stabilim forma legală, să parcurgem eventual procedurile 

de achiziție, să parcurgem procedurile de proiectare, în multe cazuri absolut obligatorii și 

abia după aceea, din a doua jumătate a anului, transmiteți-le colegilor dvs. că vor vedea 

realizabile tot pe un calendar convenit prin hotărâre de consiliu județean, cum vom ataca 

aceste drumuri. Asta este rațiunea pentru care am dat acei bani la Direcția Județeană de 

Transport. Dacă-i lăsam în bugetul instituției sau mai rău, cum propuneți îi repartizam, n-

ajungeau decât la una, două, trei, cinci comune și nu cred că vreunul dintre partidele care se 
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laudă că sunt interesate de binele acestui județ, ar fi putut să-și mulțumească primarii și 

inclusiv votanții cu o sumă insuficientă la un volum de cereri atât de mari. 

Emil Gabriel Vucă – consilier județean C.J.G.: 

- Dle președinte, eu vă mulțumesc pentru sfaturi, mi-ați mai dat sfaturi și cu alte ocazii când 

am discutat proiectul de buget 

Dumitru Beianu – preşedinte C.J.G.: 

- Cu toată simpatia! 

Emil Gabriel Vucă – consilier județean C.J.G.: 

- Inclusiv să mă uit la emisiuni ștințifico-fantastice. 

Dumitru Beianu – preşedinte C.J.G.: 

- Pe Discovery. 

Emil Gabriel Vucă – consilier județean C.J.G.: 

- Mă rog științifice, cum le numiți dvs. Nu vreau să intrăm în polemică. 

Dumitru Beianu – preşedinte C.J.G.: 

- Păi nu intrăm. 

Emil Gabriel Vucă – consilier județean C.J.G.: 

- Faptul că ați avut acea întâlnire nu poate fi contestat. Pot să contest faptul că acea întâlnire 

sau rezultatul acelei întâlniri sau promisiunile făcute la acea întâlnire, nu se reflectă în 

proiectul de buget, pe de o parte, pe de altă parte, nu există asocierile despre care vorbiți cu 

primăriile respective, ca să puteți efectua lucrările de drumuri și, mai mult decât atât, în 

proiectul de buget pe care îl discutăm astăzi la anexa 5  

Dumitru Beianu – preşedinte C.J.G.: 

- Da.     

Emil Gabriel Vucă – consilier județean C.J.G.: 

- Nu se regăsesc proiecte sau proiectări pentru reparații de drumuri comunale, ca dovadă că în 

lista de reparații curente nu apar reparații pentru drumurile comunale, ceea ce vrând-nevrând 

trebuie să acceptați că este în contradicție cu cele pe care le prezentați dvs. Eu am depus 

amendamentul, sunt o persoană care-și asumă ce face chiar dacă spuneați că îmi voi pune în 

cap nu știu care sau nu știu câți primari 

Dumitru Beianu – preşedinte C.J.G.: 

- Sigur. 

Emil Gabriel Vucă – consilier județean C.J.G.: 

- Sigur,îmi asum acest lucru. L-am depus, vă rog să procedați în conformitate cu regulamentul. 

Dumitru Beianu – preşedinte C.J.G.: 

- Imediat. 

Aurelia Brebenel – secretar general al judeţului: 

- L-am înregistrat. Este amendamentul nr.2 la proiectul de buget. Le veți supune aprobării în 

ordine, l-am transmis acum colegilor din online, ca să putem centraliza în final toate voturile.   

Dumitru Beianu – preşedinte C.J.G.: 

- Mă văd obligat să cer ajutorul colegilor din presă și să-mi dați voie să mai fac o dată această 

prezentare a modalități cum vom colabora cu toate comunele și orașele, cum am spus și cum 

rămâne valabil. Nu puteam să prezentăm de acum două săptămâni până astăzi pentru că e un 

volum de muncă foarte mare, să gestionezi toate lucrările astea, să le așezi în cadrul legal și 

să parcurgi toate etapele procedurale. Din punct de vedere juridic colegii mei au ajuns la 

concluzia că e mult mai bine pe perioada intervenției asupra sectoarelor pe drumurile 

respective, să le preluăm în administrare și asta presupune hotărâre de consiliu județean 

pentru fiecare lucrare în parte. Revenim la ce am discutat eu cu primarii, care sunt convins că 

sunt mult mai implicați și mult mai atenți și rețin mult mai exact decât alții preocupați doar 

când sunt televiziuni de față, am stabilit un calendar foarte clar. Comunele fac studii geo-

topo, fac DALI sau SF de la caz la caz, fac proiecte tehnice, obțin avize acorduri, obțin 

autorizații de construire, după care preluăm în administrare tronsonul de drum respectiv și 

consiliul județean se ocupă de realizarea investiției, dacă vorbim de o lucrare sub 10 miliarde 

lei vechi. Sunt convins că dnii primari au reținut acest reper. O să găsim soluții să realizăm 

integral această investiție în anul 2023, dacă așa cum s-a întâmplat și dinspre primari PNL și 
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dinspre primari PSD au venit solicitări, care implică intervenții mai consistente, de valoare 

mai mare, pe tronsoane mai lungi care depășesc această limită, vom considera aceste 

investiții, investiții multianuale, le vom scoate la licitație introducând durata, factor de 

evaluare și vom da posibilitatea firmelor de construcții din județ sau de oriunde, să vină să 

oferteze și eventual să realizeze în condiții avantajoase și pentru dlor aceste lucrări. Astea 

sunt cele două modalități pe care vă asigur că nu e deloc simplu să le punem în aplicare, dat 

fiind câte demersuri trebuie făcute în interiorul instituției, inclusiv proceduri de achiziție 

publică. Nu mai spun de programarea lor după aceea pentru aprobarea și pentru demararea 

efectivă  a investiției. Plus că toate aceste hotărâri, după DALI, trebuie aprobați indicatorii, 

iarăși venim cu altă hotărâre de consiliu și în consiliul județean și în fiecare dintre consiliile 

locale partenere. Deci ce spune dl.avocat, că trebuia să venim de acum, deja cu o listă, cu 

ceva aprobat, gata, poate va fi posibil peste 100-200 de ani când se va simplifica sper foarte 

mult birocrația din România. Deocamdată suntem la polul opus, avem o birocrație pe care nu 

greșit o interpretează mulți ca fiind excesivă, dar trebuie să ne supunem ei. Așadar, rămâne 

valabil ce am propus, dar în termenele stabilite de lege și de propriile noastre înțelegeri. 

Emil Gabriel Vucă – consilier județean C.J.G.: 

- Dle președinte. 

Dumitru Beianu – preşedinte C.J.G.: 

- Vă rog. 

Emil Gabriel Vucă – consilier județean C.J.G.: 

- Fără a vrea să intru în polemică cu dvs. și fără a vă acuza de nimic, pentru că până la urmă 

pentru că tot apăsați pe cuvântul avocat, am învățat în meseria mea că buna credință se 

prezumă și îmi place să dau crezare și curs acestui principiu. Însă sunt puțin în antiteză 

susținerile dvs. cu modalitatea de lucru ideală pe care o prezentați aici, că se vor da drumurile 

în administrarea consiliului județean, că acesta, consiliul județean, va efectua reparațiile atâta 

vreme cât, așa cum am spus, toți banii alocați direcției de specialitate din consiliul județean, 

pe de o parte, iar pe de altă parte lista anexă nr.5 cu reparațiile, care urmează să fie efectuate, 

este deja stabilită și se regăsește în proiectul de buget. Asta am spus. Dacă veți găsi o 

posibilitate să ocoliți în mod legal evident, aceste prevederi bugetare, nu am nimic 

împotrivă.Vă mulțumesc. 

Dumitru Beianu – preşedinte C.J.G.: 

- Dl avocat, doar cu asta am început. Peste două săptămâni vom aproba forma finală a listei de 

investiții care va cuprinde ca și aceasta la sfârșit, ca și anexă, programul de reparații. Dar e un 

obiectiv recunosc foarte pretențios ca până atunci să putem să instrumentăm toate solicitările 

de asociere, asta e la fel de adevărat. O să căutăm modalități ca măcar o parte dintre ele să fie 

prinse atunci, urmând ca celelalte să fie implicit, cu ajutorul Instituției Prefectului, la care 

sunt convins că aveți un sprijin de susținut pentru consiliul județean, vom găsi înțelegere 

pentru că vreau să ajut aceste comune, dar nu puteți să-mi impuneți mie, care am toată 

bunăvoința spre deosebire de ce s-a întâmplat în mandatele anterioare, să mai fac și cine știe 

ce reușite extraordinare în spiritul legii sau tangențial cu aceasta, încât să corespund 

termenelor pe care le avansați dvs. Am spus încă o dată! Banii aceștia i-am pus de la început 

la Direcția Județeană de Transport pentru că este singura modalitate să realizăm niște lucrări 

la jumătate din costurile pe care le-am avea dacă am apela la o firmă de drumuri. Asta este 

singura rațiune pentru care le-am pus acolo și nu le-am păstrat la noi  în buget. 

  Emil Gabriel Vucă – consilier județean C.J.G.: 

- Dle președinte și dacă tot modificați peste două săptămâni ce facem astăzi, de ce mai facem 

astăzi? 

Dumitru Beianu – preşedinte C.J.G.: 

- Pentru că avem de aprobat..asta este componența listei de investiții, dar am spus că 

Emil Gabriel Vucă – consilier județean C.J.G.: 

- Adică facem un proiect de buget pe care să-l modificăm din două în două săptămâni sau 

cum? 
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Dumitru Beianu – preşedinte C.J.G.: 

- Nu, nu. Bine, acum deja începem să discutăm în glumă. Păi nu, dar nu aveți dreptate. Aici se 

lucrează în fiecare zi și 8 ore cel puțin, dacă nu mai mult. 

Emil Gabriel Vucă – consilier județean C.J.G.: 

- Nu a spus nimeni că nu se lucrează în fiecare zi și 8 ore. 

Dumitru Beianu – preşedinte C.J.G.: 

- Sunt în această listă de investiții, care trebuia aprobată, o sumedenie de poziții și prevederi 

care deja trebuiau respectate pentru că sunt aplicate. Și în programul de reparații avem 

nevoie, ați văzut există acolo un punct privind utilizarea masei lemnoase. Au nevoie de 

carburanți, s-a terminat sarea, s-a terminat nisipul. Avem nevoie în acel program de reparații,  

de poziții care sunt necesare ca să fie aplicabile de mâine, de astăzi, dacă ne dați voie să 

parcurgem lista, să le aprobăm. Nu în integralitate. 

Emil Gabriel Vucă – consilier județean C.J.G.: 

- N-am nimic împotrivă, dar de ce punem o parte din proiect pe care știm că-l vom modifica 

peste două săptămâni?  

Dumitru Beianu – preşedinte C.J.G.: 

- Dar n-am zis că-l modificăm pe aceasta. Am zis că adăugăm, dacă este nevoie sau în funcție 

de modul în care gestionăm aceste probleme, putem să îmbunătățim sau și în situații, să vă 

dau dreptate în consens, să scoatem ceva. Dar la acest moment este forma perfectibilă, dar 

cea mai bună de listă de investiții care ne este necesară să putem funcționa până peste două 

săptămâni când spuneam că venim cu alta. Nu înțeleg de ce nu ne înțelegem că sunteți un om 

cu care sunt convins că am putea colabora la orice nivel. Astea sunt întrebările dvs., astea 

sunt răspunsurile mele.  

Emil Gabriel Vucă – consilier județean C.J.G.: 

- Vă mulțumesc. 

Dumitru Beianu – preşedinte C.J.G.: 

- Haideți să finalizăm! Puteți să rămâneți cu orice punct de vedere. În prima fază, se uită dna 

secretar foarte atent la mine, supun aprobării amendamentul 

Aurelia Brebenel – secretar general al judeţului: 

- Al dvs. 

Dumitru Beianu – preşedinte C.J.G.: 

- Al meu primul? Voiam să-i fac onoarea dlui Vucă. 

Aurelia Brebenel – secretar general al judeţului: 

- Ele se înregistrează în ordinea care se primesc deci primul amendament cu precizarea că ați 

eliminat acest  

Emil Gabriel Vucă – consilier județean C.J.G.: 

- V-aș ruga nici să nu mă onorați și să fiți un pic mai rezervat în afirmații în sensul că, ați vrea 

să vă susțin la anumite instituții. Funcția pe care o ocup, aceea de avocat, nu-mi permite să 

fac acest lucru pentru dvs. 

Dumitru Beianu – preşedinte C.J.G.: 

- Vă rog, să menționați că retractez afirmația: dl.Vucă nu are voie să se oprească la etajul 1, de 

acum până la sfârșitul mandatului. Supun aprobării primul amendament, al meu, cu acea 

propunere de retragere din listă a punctului legat de elaborare SF campus cum se mai 

numește. 

Art.6 – modificarea anexei nr.5,  care face parte integrantă din prezenta hotărâre 

Art.7 (2)  - modificarea anexei nr.6.1 şi, pe cale de consecinţă, a anexelor nr. 6.2.16, 6.2.17,  

6.2.19 – 6.2.25,  care fac parte integrantă din prezenta hotărâre. 

Text original 

Direcția Județeană de Transport, 

Administrarea Drumurilor Județene și 

Control Trafic  

Nr. crt.2 Întreţinere periodică drumuri 

publice 

Valoare totală – 8.059 

Text modificat 

Direcția Județeană de Transport, 

Administrarea Drumurilor Județene și 

Control Trafic 
Nr. crt.2 Întreţinere periodică drumuri 

publice 

Valoare totală – 7.059 
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CAP.84.02.   TRANSPORTURI  

Consiliul Judeţean Giurgiu 

71.01– Active fixe 
Poziția 29 Modernizare DJ 507 Giurgiu – 

Oinacu – Braniștea – Gostinu, km 3+424 –

19+050,  15,626 km  – proiectare (PAC, PT, 

DE, avize/ acorduri, asistență tehnică) și 

execuție  

Valoare totala – 2.084 mii lei 

 

 

Poziția 30 Modernizare drumul județean   

DJ 503A , Halta CFR Oncești – Radu Vodă 

– Izvoarele – Chiriacu – Răsuceni – limită 

Județ Teleorman – proiectare (PAC, PT, 

DE, avize/acorduri, asistență tehnică) și 

execuție 

Valoare totala – 713 mii lei 

 

Poziția 32  Reabilitare  DJ 401A Palanca – 

Stoeneşti, km 50+000 – 55+050, 5,050 km – 

proiectare lucrări rest de executat (PAC, PT, 

DE, POE, avize/acorduri), dirigenție de 

șantier și execuție                                                      

Valoare totala – 3.264 mii lei 

 

Poziția 33 Modernizare DJ 404 Limită judeţ 

Dâmboviţa – Drăgăneasca – Floreşti, km 

6+600 – 13+327, 6,727 km –  proiectare 

lucrări rest de executat (PAC, PT, DE, avize/ 

acorduri), dirigenție de șantier și execuție   

Valoare totala – 3.157 mii lei 

 

 

Poziția 34 Modernizare DJ 601D Letca 

Veche – Limită județ Teleorman, km 7+127 

– 9+187,  2,060 km –  proiectare lucrări rest 

de executat (PAC, PT, DE, avize/acorduri), 

dirigenție de șantier și execuție 

Valoare totala – 800 mii lei 

 

Poziția 35 Reabilitare  DJ 601 Bolintin Deal 

– Bolintin Vale – Malu Spart, km 9+500 – 

12+500, km 13+000 – 21+000, 11,000 km –  

proiectare lucrări rest de executat (PAC, PT, 

DE, avize/acorduri), dirigenție de șantier și 

execuție  

Valoare totala – 85 mii lei 

 

Poziția 36 Modernizare DJ 412 D Bucșani 

(DN 61) –  Malu Spart (DJ 601), km 0+000-

7+820,  7,820 km –  proiectare lucrări rest 

de executat (PAC, PT, DE, avize/acorduri), 

dirigenție de șantier și execuție 

CAP.84.02.   TRANSPORTURI 

Consiliul Judeţean Giurgiu 

71.01– Active fixe 
Poziția 29 Modernizare DJ 507 Giurgiu – 

Oinacu – Braniștea – Gostinu, km 3+424 –

19+050,  15,626 km  – proiectare (PAC, 

PT, DE, avize/ acorduri, asistență tehnică) 

și execuție  

Valoare totala – 1.870 mii lei 

 

 

Poziția 30 Modernizare drumul județean   

DJ 503A , Halta CFR Oncești – Radu Vodă 

– Izvoarele – Chiriacu – Răsuceni – limită 

Județ Teleorman – proiectare (PAC, PT, 

DE, avize/acorduri, asistență tehnică) și 

execuție 

Valoare totala – 433 mii lei 

 

Poziția 32  Reabilitare  DJ 401A Palanca – 

Stoeneşti, km 50+000 – 55+050, 5,050 km 

– proiectare lucrări rest de executat (PAC, 

PT, DE, POE, avize/acorduri), dirigenție de 

șantier și execuție                                                      

Valoare totala – 272 mii lei 

 

Poziția 33 Modernizare DJ 404 Limită 

judeţ Dâmboviţa – Drăgăneasca – Floreşti, 

km 6+600 – 13+327, 6,727 km –  

proiectare lucrări rest de executat (PAC, 

PT, DE, avize/ acorduri), dirigenție de 

șantier și execuție    

Valoare totala – 1.482 mii lei 

 

Poziția 34 Modernizare DJ 601D Letca 

Veche – Limită județ Teleorman, km 7+127 

– 9+187,  2,060 km –  proiectare lucrări rest 

de executat (PAC, PT, DE, avize/acorduri), 

dirigenție de șantier și execuție 

Valoare totala – 859 mii lei 

 

Poziția 35 Reabilitare  DJ 601 Bolintin 

Deal – Bolintin Vale – Malu Spart, km 

9+500 – 12+500, km 13+000 – 21+000, 

11,000 km –  proiectare lucrări rest de 

executat (PAC, PT, DE, avize/acorduri), 

dirigenție de șantier și execuție  

Valoare totala – 619 mii lei 

 

Poziția 36 Modernizare DJ 412 D Bucșani 

(DN 61) –  Malu Spart (DJ 601), km 

0+000-7+820,  7,820 km –  proiectare 

lucrări rest de executat (PAC, PT, DE, 

avize/acorduri), dirigenție de șantier și 
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Valoare totala – 8.039 mii lei 

 

Poziția 37 Modernizare DC 121 Slobozia 

(DN 5C) – DJ 504 km 0 + 000 – 5+000,  

5,000 km –  proiectare lucrări rest de 

executat (PAC, PT, DE, avize/acorduri), 

dirigenție de șantier și execuție 

Valoare totala – 1.818 mii lei 

 

Poziția 38 Reabilitare şi modernizare DJ 

611  Roata – Sadina – Cartojani – Limită 

judeţ Teleorman, km 0+000 – 3+380, km 

5+000 – 6+800, 5,180 km –  proiectare 

lucrări rest de executat (PAC, PT, DE, 

avize/acorduri), dirigenție de șantier și 

execuție 

Valoare totala – 2.753 mii lei 

execuție 

Valoare totala – 11.484 mii lei 

 

Poziția 37 Modernizare DC 121 Slobozia 

(DN 5C) – DJ 504 km 0 + 000 – 5+000,  

5,000 km –  proiectare lucrări rest de 

executat (PAC, PT, DE, avize/acorduri), 

dirigenție de șantier și execuție 

Valoare totala – 2.071 mii lei 

 

Poziția 38 Reabilitare şi modernizare DJ 

611  Roata – Sadina – Cartojani – Limită 

judeţ Teleorman, km 0+000 – 3+380, km 

5+000 – 6+800, 5,180 km –  proiectare 

lucrări rest de executat (PAC, PT, DE, 

avize/acorduri), dirigenție de șantier și 

execuție 

Valoare totala – 3.623 mii lei 

 

 

- Cine este pentru? 27. Mulțumesc. Împotrivă? Abţineri? (dl.Corozel nu participă și nu 

votează). 

Dumitru Beianu – preşedinte C.J.G.: 

- Și acum supun aprobării amendamentul dlui Vucă cu acea listă de proiecte, care nu în forma 

respectivă, dar în forma în care am vorbit cu primarii și încercăm să și găsim soluții reale, nu 

doar de conveniență, le vom relua în ședințele următoare ale acestui an. 

- Cine este pentru? Mulțumesc. Împotrivă? Abţineri? 

Aurelia Brebenel – secretar general al judeţului: 

- În urma centralizării votului pentru amendamentul propus de dl.Vucă, a rezultat următoarele: 

voturi „pentru” 9 (Preda I, Vucă E, Răgălie C, Simon D, Bălan C, Grigore M, Cristescu D, 

Bardan D și Danciu D) și voturi „împotrivă” 17 (Beianu D, Mihalcea E, Anculescu C, Roșu 

C, Ionescu C, Tudorache P, Gavrilă D, Negoiță I, Gica A, Georgescu M, Enache N, Deliu R, 

Lungu S, Tudor M, Nan T, Alecu C și Croitorescu A). 

Dl.Corozel nu participă și nu votează, iar  dl. Simion N. nu votează. 

Dumitru Beianu – preşedinte C.J.G.: 

- Vă asigur eu, pe dvs. și pe toți primarii, indiferent de culoare politică, nu întâmplător le-am 

propus această formă de colaborare. E ceva nou e foarte, foarte  mare volumul de muncă care 

va sta în spatele fiecărui proiect de hotărâre, dar îmi asum acest demers și vom parcurge. 

Avem de la Comisia buget-finanțe, Comisia pentru investiții, avize favorabile. Supun 

aprobării proiectul, vă rog în integralitate. (dl.Corozel nu participă și nu votează) 

- Cine este pentru? Mulțumesc. Împotrivă? Abţineri? Mulțumesc. 

 Proiectul de hotărâre a fost adoptat cu majoritate, devenind hotărârea nr.16  

 

Dumitru Beianu – preşedinte C.J.G.: 

- Punctul 3: Proiect de hotărâre nr.17 privind acordarea unui sprijin financiar. Am văzut trei 

poziții, parcă? Comisia buget-finanțe, aviz favorabil. Nici nu știu dacă persoanele au venit la 

audiență sau au facut doar solicitări. Chiar o să vă rog, președintele comisiei cine..comisiei 

de verificare? Cred că dna Ingeaua Cristina? Văd că au mai venit colegi aici, cu recomandare 

sau fără. O să vă rog dna secretar la fiecare ședință la care avem acest punct, dna Ingeaua să 

fie prezentă. Orice întreabă să aibă răspuns despre situația tuturor persoanelor care au 

solicitat și au primit sprijin. Da? Chiar nu știu despre ce detalii este vorba în acest proiect de 

hotărâre. Supun aprobării proiectul, vă rog. 

- Cine este pentru? Mulțumesc. Împotrivă? Abţineri? Mulțumesc. 

 Proiectul de hotărâre a fost adoptat cu unanimitate, devenind hotărârea nr.17 
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Dumitru Beianu – preşedinte C.J.G.: 

- Punctul 4: Proiect de hotărâre nr.18 privind aprobarea devizului general actualizat, ca 

urmare a aplicării prevederilor O.U.G. nr.64/2022, una dintre celebrele ordonanțe care 

actualizează valori ale documentațiilor pentru obiectivul de investiții ,,Modernizare drumul 

județean DJ 503. Probabil ați remarcat suma la care s-a ajuns, sunt costuri foarte mari. Am 

spus de anul trecut că am optat pentru acoperirea cheltuielilor de funcționare, inclusiv salarii, 

inclusiv la Direcția Generală de Asistență Socială ”Cenușăreasa” alocării fondurilor pentru 

funcționare, integral și la Direcția Generală de Asistență pentru salarii, dar în compensație 

pentru că evident, bugetul are limite, o să apelăm la un credit pentru a acoperi partea de 

dezvoltare, în special aceste cheltuieli eligibile și neeligibile aferente proiectelor cu fonduri 

europene în primă fază. Modernizarea drumului județean 503 reprezintă unul aceste proiecte 

aflate în derulare. Comisia pentru buget, Comisia pentru investiții, avize favorabile. Dacă 

sunt intervenții din partea dvs.? Supun aprobării proiectul, vă rog. Cine este pentru? 

Mulțumesc. Împotrivă? Abţineri? Mulțumesc. 

 Proiectul de hotărâre a fost adoptat cu unanimitate, devenind hotărârea nr.18 

 

Dumitru Beianu – preşedinte C.J.G.: 

- Punctul 5: Proiect de hotărâre nr.19: privind desemnarea consilierilor județeni în comisia 

de evaluare a performanţelor profesionale individuale ale secretarului general. Comisia 

juridică, aviz favorabil. S-au făcut propuneri, parcursul aici presupune 

Aurelia Brebenel – secretar general al judeţului: 

- Să se voteze cu buletine de vot. Asta este legea, regula, ați făcut propunerea, au fost de acord, 

dar trebuie vot secret. Urmează procedura de vot. 

- În urma votului exprimat de dvs. membrii comisiei de evaluare a performanţelor profesionale 

individuale ale secretarului sunt dna Bardan Daniela și dl.Nan Tiberiu. Vă mulțumim. 

Dumitru Beianu – preşedinte C.J.G.: 

- Spor la treabă! Supun aprobării sau rămân așa? 

Aurelia Brebenel – secretar general al judeţului: 

- Astea sunt voturile. Vom atașa voturile exprimate, buletinele de vot. 

Dumitru Beianu – preşedinte C.J.G.: 

- Bine.  

Proiectul de hotărâre devine hotărârea nr.19 

 

Dumitru Beianu – preşedinte C.J.G.: 

Punctul 6: Proiect de hotărâre privind aprobarea asocierii Județului Giurgiu, prin Consiliul 

Județean Giurgiu, cu Comuna Letca Nouă, prin Consiliul Local al Comunei Letca Nouă, în 

scopul modernizării și extinderii obiectivului de investiții ”Teren cu destinația decolare-

aterizare utilitară Letca Nouă”. Sigur că sunt nu multe județe, dar dezvoltate în România care 

se laudă cu aeroporturi. Eu vă rog să nu desconsiderați această inițiativă, plecăm de la un 

nivel modest, dar dat fiind că în proximitatea acestui teren vom avea peste 2-3 ani autostrada 

București—Alexandria trebuie să gândim în perspectivă. Și o posibilitatea să înființăm un 

mic parc industrial tot cu ajutorul colegilor de la Consiliul Local Letca Nouă, dar revenind și 

acest teren în timp îl putem dezvolta și putem avea acolo un aerodrom pentru utilizarea 

căruia vă asigur că sunt foarte, foarte mulți interesați, persoane fizice și juridice. Comisia de 

buget, Comisia pentru investiții, Comisia juridică, avize favorabile. Dacă sunt completări sau 

dacă vrea cineva să ne ironizeze pe acest subiect la momentul acesta le dăm voie. Mai târziu 

nu o să mai aibă ocazia. Dacă nu, supun aprobării proiectul, vă rog. Cine este pentru? 

Mulțumesc. Împotrivă? Abţineri? Mulțumesc. 

Aurelia Brebenel – secretar general al judeţului: 

- Unanimitate. Mai puțin dl Corozel care nu participă, nu este luat în considerare, 27 de voturi. 

 Proiectul de hotărâre a fost adoptat cu majoritate, devenind hotărârea nr.20  
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Dumitru Beianu – preşedinte C.J.G.: 

- Punctul 7: Proiect de hotărâre nr.21 privind aprobarea asocierii Judeţului Giurgiu, prin 

Consiliul Judeţean Giurgiu, cu Comuna Bolintin Deal, prin Consiliul Local al Comunei 

Bolintin Deal, în scopul realizării unor lucrări la drumul judeţean DJ 401 A. Comuna 

Bolintin Deal, una dintre comunele cu un buget peste medie, și-a manifestat disponibilitatea 

de a contribui cu 90% din valoarea lucrărilor de reparații pe drumul județean 401 care 

traversează localitate Mihai Vodă, componentă a comunei. Comisia de buget, Comisia pentru 

investiții, Comisia juridică, avize favorabile. Ne-am dori să avem cât mai multe asemenea 

solicitări, dar nu. E o noutate pentru noi și o excepție. Dacă sunt discuții? Supun aprobării 

proiectul, vă rog. Cine este pentru? Mulțumesc. Împotrivă? Abţineri? Mulțumesc. 

 Proiectul de hotărâre a fost adoptat cu unanimitate, devenind hotărârea nr.21 

 

Dumitru Beianu – preşedinte C.J.G.: 

- Punctul 8: Proiect de hotărâre nr.22 privind aprobarea asocierii Judeţului Giurgiu, prin 

Consiliul Judeţean Giurgiu, cu Comuna Putineiu, prin Consiliul Local al Comunei Putineiu, 

în scopul realizării unor lucrări la drumul judeţean DJ 504 A care traversează teritoriul 

administrativ. Comuna respectivă a realizat cu forțe proprii intrări la proprietăți și trotuare pe 

partea stângă a drumului județean, pentru cealaltă parte solicită ajutorul nostru. Este una 

dintre solicitările pe care le instrumenta așa cum spuneam, întâi juridic și după aceea ca și 

elaborare de documentație, DALI, proiect tehnic, obținerea autorizației de construire. Îi 

asigur pe colegii din Putineiu că nu o să întârziem nici în cazul dlor, nici în cazul multor 

celorlalți primari care sunt pe lista de așteptare, dar înainte de semestrul II eu vă garantez că 

nu poate să înceapă nici o lucrare din această categorie lungă de asocieri și lucrări în 

pregătire. Comisia de buget, Comisia pentru investiții, Comisia juridică, avize favorabile. 

Dacă sunt elemente noi, de susținut, de propus din partea dvs., poate sunt soluții care nu le 

știm noi și le puteți prezenta. Nu vreau să dau speranțe inutile, nici nu vrea să fiu altfel decât 

obiectiv în ceea ce spun. Vom lucra aceste proiecte în ordinea în care primim solicitările și vă 

garantez că nu vor fi trecute în față nici unele pentru că nu există pe teritoriul județului 

Giurgiu proiecte de investiții mai importante sau mai puțin importante, nici măcar ca 

dimensiune darămite ca valoare sau ca impact asupra unor comunități. Ținem cont că e un an 

foarte greu, ținem cont că avem o colaborare, care în acest mandat, cu niște mici excepții, a 

dat rezultate și dacă ne angajăm la acest gen de colaborări, nu mi-am propus să dezamăgesc 

vreunul dintre primarii din județul Giurgiu. Supun aprobării proiectul, vă rog. Cine este 

pentru? Mulțumesc. Împotrivă? Abţineri? Mulțumesc. 

Aurelia Brebenel – secretar general al judeţului: 

- Cu aceeași precizare, dl Corozel nu este luat în calcul, 27 de voturi ”pentru”. 

Dumitru Beianu – preşedinte C.J.G.: 

- Mulțumim dlui Corozel pentru sinceritate. 

 Proiectul de hotărâre a fost adoptat cu majoritate, devenind hotărârea nr.22  

 

Dumitru Beianu – preşedinte C.J.G.: 

Punctul 9: Proiect de hotărâre nr.23 privind acordarea unor sprijine financiare. Îmi cer 

scuze pentru confuzie. Anterior a fost vorba despre un sprijin alocat Schitului Stâmbu, 

comuna Găiseni. 

Aurelia Brebenel – secretar general al judeţului: 

- Era un sprijin pe o legislație specifică. 

Dumitru Beianu – preşedinte C.J.G.: 

- Maica Stareță Cecilia, prietena consiliului județean  este irezistibilă și mai mult decât atât 

pune la dispoziție un teren generos pentru o investiție cu caracter social care o gândim în 

perioada următoare. Aici revenind, avem cele 3 sprijine pentru persoane fizice. Comisia 

pentru buget, Comisia pentru sănătate, avize favorabile. Dacă sunt comentarii? Reiterez 

promisiunea dna Cristina Ingeau 

Aurelia Brebenel – secretar general al judeţului: 

- Între timp dna Mihaela Mihăilă este președinte.  
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Dumitru Beianu – preşedinte C.J.G.: 

- Dna Mihăilă va fi prezentă la fiecare ședință. Dacă există cea mai mică suspiciune, la 

persoane fizice vor putea să apară întrebări pro sau contra. 

Aurelia Brebenel – secretar general al judeţului: 

- De acel proiect de hotărâre Comisia specială de analiză a solicitărilor cultelor religioase, dna 

Mihăilă Mihaela. 

Dumitru Beianu – preşedinte C.J.G.: 

- Nu or să fie prea multe din rațiuni de alocări bugetare. Discuții sau suspiciuni pot fi la 

acordarea sprijinelor pentru persoane fizice. Supun aprobării proiectul de hotărâre, vă rog. 

Cine este pentru? Mulțumesc. Împotrivă? Abţineri? Mulțumesc. 

 Proiectul de hotărâre a fost adoptat cu unanimitate, devenind hotărârea nr.23 

 

Dumitru Beianu – preşedinte C.J.G.: 

Punctul 10 în sfârșit din primul pachet: încheierea unui Acord de Asociere între Asociația 

Județeană de Atletism Giurgiu, Județul Giurgiu prin Consiliul Județean Giurgiu și 

Inspectoratul Școlar al Județului Giurgiu, în vederea promovării sportului. Dacă doriți să 

spuneți ceva, dna inspector? Sunt un susținător amator al mișcării în orice condiții, un 

adversar declarat al sedentarismului. Încercăm să încurajăm mișcarea în orice formă s-ar 

exprima ea într-un cadru organizat și evident cu tonuri sportive. Pe lângă concursurile pe care 

le-am derulat în anii anteriori și care o să rămână și în calendarul acestui an, introducem și 

această activitate competițională, evident, dedicată în primul rând copiilor, dar nu numai. 

Comisia pentru buget,Comisia pentru educație, Comisia juridică, avize favorabile. Dacă vreți 

să ne propuneți și alte manifestații sportive pentru anul calendaristic 2023, suntem deschiși. 

Supun aprobării proiectul, vă rog. Cine este pentru? Mulțumesc. Împotrivă? Abţineri? 

Mulțumesc. 

 Proiectul de hotărâre a fost adoptat cu unanimitate, devenind hotărârea nr.24 

 

Dumitru Beianu – preşedinte C.J.G.: 

- La diverse avem un raport. Pe Legea bugetului de stat s-au primit niște sume suplimentare, 

doar pentru instituții de teatru și, conform concluziilor din legea respectivă, managerii sunt 

obligați să prezinte un raport al modului în care au fost utilizate aceste sume. Dra Oana Maria 

Dragne este prezentă și, în principiu, ați avut acest raport la dispoziție. Dacă sunt întrebări, 

neclarități dânsa, împreună cu colegii mei, vi le pot elucida. Dacă nu sunt, cu regret vă anunț 

că dra Dragne și-a depus demisia din funcția de manager.Țintește o carieră artistică care 

pentru domnia sa este prioritară. Îi mulțumesc în numele instituției și al consumatorilor de 

teatru. Mi-a fost prezentat deja un succesor care m-a asigurat că tot ce s-a realizat în această 

perioadă a fost de bun augur pentru activitatea teatrală din municipiu și cele mai multe dintre 

proiecte vor continua. Mulțumim, dra Dragne. Acest raport evident nu se supune aprobării. 

Trecem la pachetul proiectelor de pe ordinea de zi suplimentară. Proiect de hotărâre nr.25 

privind încheierea unui Protocol de colaborare între Direcția Generală Anticorupție și Județul 

Giurgiu, prin Consiliul Județean Giurgiu și alocarea sumelor necesare finanțării unor 

cheltuieli aferente programului de promovare a activităților de prevenire şi combatere a 

corupției. Comisia de buget, Comisia pentru educație, Comisia juridică, avize favorabile. Are 

cineva ceva de comentat? Mă îndoiesc. Supun aprobării proiectul. 

- Cine este pentru? Mulțumesc. Împotrivă? Abţineri? Mulțumesc. 

 Proiectul de hotărâre a fost adoptat cu unanimitate, devenind hotărârea nr.25 

 

Dumitru Beianu – preşedinte C.J.G.: 

- Punctul 2: Proiect de hotărâre nr.26 privind aprobarea exploatării şi repartizării masei 

lemnoase obținute din tăierea arborilor limitrofi drumului județean DJ 503. Prin lărgirea 

drumului județean, după normative în vigoare și realizarea lucrărilor de acostament și a 

șanțurilor, evident că s-a ajuns foarte aproape de arborii care au fost plantați cu zeci de ani în 

urmă în zona de protecție. Ca atare, se impune sacrificarea lor oricum erau toți trecuți de 

vârsta de maturitate și ca și în alte comune și primarul din Toporu a făcut de mai multe ori 
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solicitări pentru tăierea lor și transformarea în masă lemnoasă. Rămâne să demarăm, o să vă 

rog dna secretar, să mă ajutați, chiar aș vrea să organizăm un referendum, la care să-și de-a 

cu părerea oricine consideră că este interesat, dacă pe amplasamentul eliberat de tăierea 

acestor arbori, se impune să plantăm alți arbori sau să lăsăm spațiul liber pentru a putea fi 

cumva, o zonă fără pericole pentru participanții la trafic care se uită pe telefoane sau mai știu 

eu ce fac în timpul șofatului. E o întrebare care dincolo de unda glumeață, este foarte serioasă 

și chiar nu aș vrea să hotărăsc eu pentru o categorie atât de importantă de locuitori 

reprezentată de șoferii auto din județul Giurgiu. Comisia pentru mediu, aviz favorabil. Dacă 

sunt intervenții, vă rog? Supun aprobării proiectul. 

- Cine este pentru? Mulțumesc. Împotrivă? Abţineri? Mulțumesc. 

 Proiectul de hotărâre a fost adoptat cu unanimitate, devenind hotărârea nr.26 

 

Dumitru Beianu – preşedinte C.J.G.: 

- Proiect de hotărâre nr.27 privind încheierea unui contract de comodat între Județul 

Giurgiu, prin Consiliul Județean Giurgiu și Inspectoratul pentru Situații de Urgență „Vlașca” 

al județului Giurgiu. Este vorba de un echipament, ați văzut în documentație care este 

transferat pentru utilizare la Inspectoratul pentru Situații de Urgență. Comisia juridică, aviz 

favorabil. Intervenții din partea dvs.? Supun aprobării proiectul. 

- Cine este pentru? Mulțumesc. Împotrivă? Abţineri? Mulțumesc. 

 Proiectul de hotărâre a fost adoptat cu unanimitate, devenind hotărârea nr.27 

 

Dumitru Beianu – preşedinte C.J.G.: 

- Punctul 4: Proiect de hotărâre nr.28 privind încheierea unui contract de parteneriat în 

scopul înființării unui consorțiu pentru învățământ dual. Aici, dacă-mi dați voie, aș face 

câteva  precizări. După părerea mea este cel mai important proiect pe care l-am văzut în 

portofoliul consiliului județean de la înființarea instituției atât prin numărul partenerilor, prin 

complexitatea temei și prin implicații. Practic, dacă vom reuși acest proiect, un număr 

semnificativ de tineri din județul Giurgiu vor avea o ofertă de muncă și de viață foarte 

atractivă având posibilitatea să învețe o meserie bine plătită, să aibă permanent pe perioada 

activității oferte de muncă, ceea ce la acest moment, trebuie să fiți de acord cu mine, lipsește 

pentru prea mulți dintre tinerii județului Giurgiu. A fost un demers foarte complex, cel 

parcurs până în momentul de față. Mai avem de parcurs destule etape până la depunerea 

proiectului, dar aș mulțumi în primul rând celor cinci agenți economici care sunt parteneri în 

acest proiect din județul Giurgiu și care au și  

Elisabeta Mihalcea - vicepreşedinte C.J.G.: 

- Patru din județul Giurgiu și unul din Teleorman. 

Dumitru Beianu – preşedinte C.J.G.: 

- Scuzați-mă! Și unul din Teleorman care vor avea și o contribuție financiară în susținerea 

acestui proiect. Mulțumesc colegilor mei dl.președinte Adrian Gâdea și dl. președinte Vasile 

Iliuță de la Teleorman, respectiv Călărași pentru că au acceptat să fie partenerii noștri și să 

susțină acest proiect. Mulțumim Universității Politehnica, un partener de referință pentru ce 

înseamnă educație în România și care va avea un segment de activitate destinată 

învățământului superior, în interiorul acestui campus. Mulțumesc și colegilor mei dna 

ministru Aura Răducu, dna vicepreședinte pentru implicare și vă asigur că vom face tot ce 

depinde de noi ca până pe 20 februarie, spuneam termen limită, să putem aplica acest proiect 

și să aducem cele douăzeci de milioane de euro, valoarea aproximativă necesară dezvoltării 

campusului pe un teren pus la dispoziție de colegii noștri de la consiliul local municipal. 

Comisia juridică, aviz favorabil. Dacă din partea dvs. și Comisia pentru educație, aviz 

favorabil. Dacă din partea dvs. sunt intervenții sau completări? Nu. Supun aprobării proiectul 

atunci, vă rog. 

- Cine este pentru? Mulțumesc. Împotrivă? Abţineri? Mulțumesc. 

 Proiectul de hotărâre a fost adoptat cu unanimitate, devenind hotărârea nr.28 
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Dumitru Beianu – preşedinte C.J.G.: 

Punctul 5: Proiect de hotărâre privind aprobarea devizului general final actualizat pentru 

obiectivul de investiții „Reabilitarea DJ 412 A. V-ați obișnuit deja cu aceste recalculări 

actualizări date fiind creșterile de prețuri la materii prime și materiale în principiu, dar nu 

numai ăsta este motivul. Comisia pentru buget, Comisia investiții, avize favorabile. Dacă 

sunt intervenții, din partea dvs.? Supun aprobării proiectul, vă rog. 

- Cine este pentru? Mulțumesc. Împotrivă? Abţineri? Mulțumesc. 

 Proiectul de hotărâre a fost adoptat cu unanimitate, devenind hotărârea nr.29 

 

Dumitru Beianu – preşedinte C.J.G.: 

- Acestea sunt proiectele pe care le-am avut în mape la această ședință. Repet, peste 

aproximativ două săptămâni, mi-aș dori mai repede, dat fiind termenele legate de proiectul 

campusului, ne vom reîntâlni pentru a discuta forma finală a bugetului propriu, lista de 

investiții cu cât mai multe dintre proiectele de asocieri în măsura în care vom putea să 

instrumentăm o parte dintre ele până atunci și sper, sper cu o colaborare sinceră cu toate 

instituțiile și persoanele capabile, implicate ca să ducem la bun sfârșit aceste asocieri de care 

avem nevoie și noi, de care au nevoie și primarii din județul Giurgiu. Mulțumesc mult pentru 

participare. 
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